

Bestyrelses møde mandag den 2-5-2016

Hos Sanne Jespersen

Tilstede: Eigil wendelin -Aage Iversen- Jimmy Christensen- Sanne JEspersen

Dagsorden:

1. Valg af referent.
2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde D. 4 april 2016
3. Orientering om og godkendelse af udgift til bus til landsfesten
4. De forskellige udvalg. Herunder specielt oplæg fra Pr udvalget .
5. En Snak om sammenskudsspisning.
6. Sidste udvikling i sagen om huslejestigning
7. Orientering fra Kassereren, herunder hvordan det går med at have fået råderet over konti. Evt flytning af bank her til byen
8. Alkoholbevilling
9. Evaluering af Pointkort
10. evt

11. DATO FOR NÆSTE MØDE.

1. Som Referent blev valgt Sanne Jespersen
 2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt
 3. Der bevilges penge til bus ca. 2750 kr + moms
 4. Vi er usikker på om der er en torvholder til gåtursudvalget. Jimmy og Sanne fungerer som back up. Der tages en snak med Jette vedr d. 17 juli vedr store badedag.
- Festudvalget fungerer flot. Stor ros til planlægning og afholdelse af sidste fest.

Mht pr udvalget godkendes det oplæg, de har sat sammen til kommunen vedr nye lokaler. Stort og fint arbejde.

5. En enkelt medlem har udtrykt utilfredshed med vores sammenskudsspising d. 1 fredag i mdr. Vi har valgt at fortsætte som nuværende. Tages op til sommerferien.

6. Resten af bestyrelsen er blevet vist den kommunikation der har været indtil nu. Sanne arbejder videre med sagen. Evt inddrages advokat. Svært at finde ud af Vestbyens beboerhus vil af med os, da der hele tiden fremkommer nye krav, uden dog at man ved hvilket beløb huslejen stiger til.

7. Bank Nordik har fået alle de papirer som de har bedt om i forbindelse med skift af råderet over konti. Når alt er helt i orden vil der blive skiftet bank til en Horsens afd.

8 .Åge havde glemt at tage sig af det. Men han og Eigil vil nu tage til politiet mht alkohol bevilling.

9. Fungerer med en lille tilretning.

10. Pr udvalget får en reminder vedr gymnastiksal.

Mht til de datoer festudvalget ønskede ændret hos Vestbyens beboerhus, har vi fået den tilbagemelding at de afventer at give svar indtil den nye lejekontrakt er på plads.

Eigil har fået kommunikationen på skrift til videre bringelse til festudvalget, som også skal finde lokaler og mad til d. 25/12 samt d. 31/12.

Da der bliver lavet gulv i vores lokaler i ugerne 27 -28-29. Vi er derfor nødt til at holde lukket i vores fredagscafe i ugerne 27-28-29-30. Sanne orienter Henning så det kan rettes på hjemmeside. Vi undersøger om der i stil med sidste sommer er medlemmer der har lyst til at holde fredagscafe.

Ny bestyrelsesmøde d. hos Sanne 21 juni kl 19 hos Sanne

Sanne Jespersen

Jimmy Christensen

Tina Brorson

Åge Iversen

Eigil Wendelin